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Tilstede var. 

Else Borch EB, Karen Lang KL, Judith Slivsgaard JS, 

 Annette Thulin Frostholm AF, Alice Andersen AA,  

Else Paulsen EP.  Freddy Holm FH. 

REF. AF 

Formanden bød velkommen. 

0.  Godkendelse af referat  

Referatet fra møde 23/3-23 blev godkendt. KL lægger referater 

ind, så fremover kan de læses på hjemmesiden.  

EB havde mapper med gamle referater fra foreningens start med, 

men da ingen havde interesse i dem, bliver de kasseret.  

1. Kassererens rapporteringsark fremlagt af KL og blev godkendt 

uden kommentarer. Vi følger budgettet fint. 

2. Der var positive meldinger fra alle aktiviteter.  

JS synes, at hun havde et godt homogent hold til vandgym. Holdet 

havde været på udflugt sammen med egenbetaling. 

AF har annonceret efter flere dansere i Grantoften og fået en del 

henvendelser.  AF har skrevet til Bestyrelsen I Grantoften med 

anmodning om fortsat lån af sal og fået bekræftelse på, at vi stadig 

kan låne salen under Grantoftecenteret i 2024 til linedance. Det er 

et fint hold med muligvis to nye medlemmer.  

I Badminton går det også godt, de har fået to nye medlemmer. Der 

kommer mange om mandagen, men ikke så mange fredag kl. 8.  



Spinning holdet får endnu et nyt medlem, så ingen ledige cykler 

hvis alle er der. 

Der er et lille cykelhold på 3 personer, der cykler om onsdagen i 

sommerhalvåret. 

3. Bestyrelsen er enige om, at vi ikke skal annoncere efter flere 

medlemmer. Kun badminton og linedansere kan have plads til 

flere medlemmer og holdene har en pæn størrelse. Holdene kan 

evt. selv annoncere, som AF har gjort. 

4. EB fortalte om et tilbud fra Firmasport om SMART TRÆNING. Der 

var enighed om, det ikke er noget, vi vil benytte os af. 

5. Eventuelt 

EB kan tilbyde svampetur d.3/10-23 i regi af Danske seniorer. 

Klubbens medlemmer bliver orienteret om dette på mail, med 

henvisning til EB’s hjemmeside Elseborch.dk, hvor der står, 

hvordan man tilmelder sig. 

Nyt bestyrelsesmøde er tirsdag d. 14/11-2023, hvor der skal tages 

stilling til budget, samt overvejelser til generalforsamlingen i marts 

i forhold til, hvad der skal ske. 

EB prøver at få plads hos Kongemosen eller Skomagerhuset til 

mødet d.14/11-23 kl. 13. 

Tak for et godt møde 

  

 

 

 


